
 

Zápis z jednání 
Místního výboru městské části Polabec 
Zasedání č. 20 – 4/2019 

Datum a čas konání: 5. září 2019, 18:30 
Místo konání: Restaurace Jízdárna, U jízdárny 209, Poděbrady 
Přítomni: Petr Kulhavý (předseda), Ing. Jan Duba, Jiří Mičánek, Josef Mihalík, 

Josef Strnad, Renata Strnadová 
Omluveni: Mgr. Jan Froněk 

Program jednání 
1) Zahájení jednání 
2) Kontrola plnění úkolů 
3) Úprava křižovatky ul. U Jízdárny a ul. Pražská 
4) Zvýšení bezpečnosti silničního provozu na křižovatce silnice I/38 a ulice Průběžná 
5) Umístění sběrných nádob na kovový odpad 
6) Péče o ovocné stromy na veřejných místech 
7) Chodník v ulici Jabloňová 
8) Problémy po plošném hubení plevelů 
9) Úklid po sekání zelených pásů 
10) Cyklostezka Obora - zlomená větev - odstranění 
11) Umístění dopravní značky “Přednost zprava” 
12) Různé 

Průběh jednání 

1 - Zahájení jednání 
● Předseda výboru přivítal členy Místního výboru městské části Polabec (dále jen           

“výbor”) a konstatoval, že je přítomno šest ze sedmi členů výboru a výbor je tím               
usnášeníschopný. 

2 - Kontrola plnění úkolů 

Pořízení informační tabule “Zákaz venčení psů” na dětské hřiště 
● P. Duba seznámil výbor s několika grafickými návrhy na provedení informační tabule            

“Zákaz venčení psů” na dětské hřiště v Polabci. Výbor pro projednání schválil jeden z              
návrhů a pověřil p. Mičánka jeho realizací. 
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● Usnesení č. 12/2019 - přijato (6-0-0) 
i) Výbor schvaluje 
podobu informační tabule “Zákaz venčení psů” v podobě uvedené v příloze 4/2019-1. 
ii) Výbor pověřuje 
p. Mičánka a p. Mihalíka realizací a instalací tabule podle uvedeného návrhu. 

Stromy u dětského hřiště 
● Prošlo zastupitelstvem 
● Vzalo na vědomí 
● Přiděleno příslušným odborům 

Značka “Slepá ulice” při vjezdu do ul. Luční 
● Prošlo zastupitelstvem 
● Vzalo na vědomí 
● Přiděleno příslušným odborům 

Vyjádření k Návrhu dopravně inženýrského opatření (DIO) I/38, 
Chvalovice - Přední Lhota oprava povrchu komunikace 

● P. Kulhavý (předseda výboru) seznámil s průběhem rekonstrukce povrchu silnice I/38           
Chvalovice - Přední Lhota a navrhl vyjádřit poděkování osobám zodpovědným za           
plánování a provedení zmíněné rekonstrukce zejména za to, že vyhověly žádosti o            
změnu harmonogramu stavby. Výbor po projednání jeho návrh přijal. 

● Usnesení č. 13/2019 (přijato 6-0-0) 
i) Výbor děkuje 
osobám zodpovědným za plánování opravy povrchu komunikace I/38 Chvalovice -          
Přední Lhota za úpravu harmonogramu stavby tak, aby co nejméně omezovala           
autobusovou dopravu v městských částech Polabec a Přední Lhota. 

Náletové dřeviny v ulicích Polabce 
● Vyřešeno - Technické služby provedly prořez uvedených dřevin. 

Zarostlé lampy pouličního osvětlení 
● Vyřešeno - Technické služby provedly prořez uvedených dřevin. 

 

3 - Úprava křižovatky ul. U Jízdárny a ul. Pražská 
● Průběh diskuze 

○ P. Kulhavý seznámil členy výboru s návrhem na obnovení autobusových 
zastávek v ul. U jízdárny, které zde již v minulosti byly. V rámci tohoto 
projektu by bylo možné vyřešit i nevhodný přístup z ul. U Jízdárny na 
indindanční most (ul. Pražská), kde chybí chodníky k přístupu na most. Za 
stávající situace odbočující vozidla ohrožují bezpečnost chodců (zejména 
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chodci s kočárky, protože ti nemají jinou přístupovou cestu na indundanční 
most). 

● Usnesení č. 14/2019 - přijato (6-0-0) 
○ i) Výbor navrhuje 

zastupitelstvu města zařadit mezi investiční akce na rok 2020 vyprojektování 
a výstavbu chodníku pro bezpečný vstup pro kočárky a děti na inundační 
most na křižovatce ul. U Jízdárny a ul. Pražská. Podobu projednat s MV 
Polabec. 
ii) Výbor navrhuje 
zastupitelstvu města zařadit mezi investiční akce na rok 2020 vyprojektování 
výstavbu autobusových zastávek v ul. U Jízdárny u Havířského kostelíku. 
Podobu projednat s MV Polabec. 
 

4 - Zvýšení bezpečnosti silničního provozu na křižovatce silnice 
I/38 a ulice Průběžná 

● Průběh diskuze 
○ P. Kulhavý seznámil členy výboru s usnesením č. 18/MVPL/2019 místního 

výboru městské části Přední Lhota, ve kterém MV Přední Lhota navrhuje 
opatření na zvýšení bezpečnosti křižovatky ul. Průběžná se silnicí I/38. 

● Usnesení č. 15/2019 (přijato 6-0-0) 
○ i) Výbor podporuje 

záměr MV Přední Lhota na zvýšení bezpečnosti silničního provozu na 
křižovatce silnice I/38 a ulice průběžná ve znění usnesení č. 18/MVPL/2019 
MV Přední Lhota. 

5 - Umístění sběrných nádob na kovový odpad 
● Průběh diskuze 

○ Pí. Strnadová navrhla rozšířit možnosti třídění odpadů v Polabci o drobný 
kovový odpad (na plechovky, konzervy a drobné kovové předměty) 
umístěním odpovídajících sběrných nádob (šedá barva) na stávající sběrná 
místa. Podle zkušeností z různých míst (např. Pátek u Poděbrad) jsou tyto 
nádoby občany hojně užívány. Po projednání členové výboru uvedený návrh 
podpořili. 

● Usnesení č. 16/2019 (přijato 6-0-0) 
○ i) Výbor navrhuje 

zastupitelstvu města pověřit dotčené orgány umístěním nádob na tříděný 
odpad na kovové obaly (šedá barva kontejneru - plechovky, konzervy a 
drobné kovové předměty) na stávající sběrná místa tříděného odpadu v 
Polabci. 
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6 - Péče o ovocné stromy na veřejných místech 
● Průběh jednání 

○ P. Mičánek upozornil členy výboru na nevhodný stav ovocných dřevin 
rostoucích na návsi v Polabci. O uvedené dřeviny se nikdo nestará a díky 
tomu některé z nich se blíží stavu ohrožující bezpečnost (odlomení a pád 
velkých větví). P. Mičánek navrhl pověřit řešením města Technické služby. 

○ V diskuzi zazněl protinávrh pokusit se řešit situaci v rámci Polabce 
“svépomocí” a to nalezením člověka ochotného se o ovocné dřeviny 
dlouhodobě starat, ideálně s drobnou finanční podporou ze strany města. 

● Závěr 
○ Výbor nepřijal žádné usnesení. 

● Úkol 
○ Výbor navrhl předkladateli p. Mičánkovi rozpracovat návrh a předložit jej na 

některém dalším zasedání. 

7 - Chodník v ulici Jabloňová 
● Průběh diskuze 

○ P. Mihalík vynesl návrh na prověření situace s výstavbou chodníku v ul. 
Jabloňová u dotčených orgánů města. 

○ V diskuzi se členové výboru neshodli na tom, zda existuje nějaký oficiální 
příslib města uvedený chodník vybudovat. 

○ V diskuzi dále padl návrh řešit situaci okolo chodníku postupně a to nejprve 
opravami stávajících chodníků a následně podporou výstavby chodníků 
nových. 

● Závěr 
○ Výbor nepřijal žádné usnesení. 

● Úkoly 
○ p. Mihalík, p. Kulhavý, p. Strnad - pořídit do příštího zasedání 

fotodokumentaci stávajících problémových míst v Polabci vyžadujících opravu 
chodníku. 

○ p. Duba - pořídit do příštího zasedání soupis všech usnesení Výboru 
týkajících se chodníků v Polabci. 

8 - Problémy po plošném hubení plevelů 
● Průběh diskuze 

○ P. Mihalík předložil upozornil členy výboru na problémy, které nastaly po 
aplikaci herbicidu (pravděpodobně totální herbicid RoundUp) na plevel na 
veřejných plochách, kdy tento zasáhl i okrasné záhony mezi chodníkem a 
silnicí následkem čehož došlo k odumření zde vysazených rostlin. Dále p. 
Mihalík upozornil na závazek města od plošné aplikace totálních herbicidů 
upustit a pro likvidaci plevelů používat alternativní ekologické látky. 

○ Z diskuze vyplynulo, že k uvedenému incidentu neexistuje fotodokumentace. 
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● Závěr 
○ Výbor nepřijal žádné usnesení. 
○ Výbor požádal p. Mihalíka, aby v případě opakovaných problémů pořídil 

neprodleně fotodokumentaci problémových míst. 

9 - Úklid po sekání zelených pásů 
● Průběh diskuze 

○ P. Mihalík upozornil členy výboru na nedostatečný úklid po sekání trávy v 
zelených pásech mezi chodníky a silnicí. Po sekání zůstává na chodnících 
tráva. 

○ Z diskuze vyplynulo, že k uvedenému incidentu neexistuje fotodokumentace. 
● Závěr 

○ Výbor nepřijal žádné usnesení. 
○ Výbor požádal p. Mihalíka, aby v případě opakovaných problémů pořídil 

neprodleně fotodokumentaci problémových míst. 

10 - Cyklostezka Obora - zlomená větev - odstranění 
● Průběh diskuze 

○ P. Strnad upozornil členy výboru na zlomenou větev vysoko v korunách 
stromů nad cestou v aleji Esperanto (od Jízdárny směrem k restauraci Obora) 
a na neodstraněné větve po předchozím prořezu. 

○ V diskuzi zazněl návrh řešit situaci přímo s TSMP. 
● Závěr 

○ Výbor nepřijal žádné usnesení. 
○ Výbor požádal p. Strnada, aby se pokusil vyřešit situaci přímo s TSMP. 

11 - Umístění dopravní značky “Přednost zprava” 
● Průběh diskuze 

○ P. Strnad předložil výboru návrh na umístění dopravní značky “Přednost 
zprava”. Důvodem je opakované porušení pravidel silničního provozu 
nedáním přednosti zprava, zejména u řidičů vezoucích děti do mateřské 
školky Vřesová. 

○ V diskuzi zazněly i návrhy na umístěných jiných prostředků (dopravní značka 
obytná zóna, úsekové měření rychlosti, rychlostní radar apod.). Žádný z 
protinávrhů nezískal potřebnou podporu. 

● Usnesení č. 17/2019 (přijato 6-0-0) 
○ i) Výbor žádá 

dotčené orgány města o umístění informativní dopravní značky “Přednost 
zprava” (viz Příloha 4/2019-2a) při vjezdu do ul. Růžová z ul. U Jízdárny a z 
ul. Jabloňová  (viz Příloha 4/2019-2b). 
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Petr Kulhavý 
předseda výboru 
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Příloha 4/2019-1 
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Příloha 4/2019-2a 

 

Zápis z jednání Místního výboru městské části Polabec č. 20 - 4/2019 8/9 



 

Příloha 4/2019-2b 
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